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L'alcalde de Ma�anet de la Selva, Antoni Guin�, va af irmar ahir que el problema de salubritat de l'aigua que

pateix des de fa m�s de 35 anys la urbanitzaci� Ma�anet Residencial Park es podria resoldre en menys d'un any.

ÇTot est� en mans d'advocats i est� ben encarrilat perqu� aquest conf licte hist�ric es resolgui en menys d'un

anyÈ va explicar Guin� qui afegia que el proc�s ja es troba en Çla recta f inalÈ. ÇO l'empresa -la companyia

d'aig�es Rec Madral- proporciona aigua salubre als ve�ns o haurem de buscar una altra promotora que se'n faci

c�rrecÈ afegia l'alcalde.

De moment, per�, els ve�ns de la zona ja fa m�s d'un mes i mig que no disposen d'aigua potable, des que el

passat 27 d'octubre Guin� va emetre un ban on s'informava que l'aigua no era apta pel consum per l'exc�s de

clorits i recomanava als ve�ns que no l'utilitzessin ni Çper beure ni per menjarÈ.
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